



شركة بوبيان للبتروكيماويات (ش.م.ك.ع.)
BOUBYAN PETROCHEMICAL Co. (K.S.C.P)

Kuwait on: 1/8/2022

الكويت في: 2022/8/1

To: Boursa Kuwait Company
Kuwait

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين
دولة الكويت

Dear Sirs,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ،،،

Subject: Supplementary Disclosure by Boubyan Petrochemical Company (BPC) K.S.C.P. of the Results of the Board of Directors Meeting held on 1 August 2022 to discuss the Merger Asset Valuation Report and Investment Advisory Report Relating to Merger

الموضوع: إفصاح مكمل من شركة بوبيان للبتروكيماويات ش.م.ك.ع. بنتائج اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 2022/8/1 لمناقشة تقرير التقييم ومستشار الاستثمار الخاص بعملية الاندماج

Pursuant to the provisions of Module 10 "Disclosure & Transparency" of the Executive Regulations of Law No. 7/2010 and their amendments, attached is the Supplementary Disclosure related to the above-mentioned subject.

عملاً بأحكام الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010، وتعديلاتها، نرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل بشأن الموضوع المذكور أعلاه.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير،،،

نواف ارحمه ارحمه - Nawaf Arhamah Arhamah

الرئيس التنفيذي للإستراتيجية والمالية – CSFO

CC:

CMA – Disclosure Department

نسخة إلى:

السادة/ هيئة أسواق المال – إدارة الإفصاح





شركة بوبيان للبتروكيماويات (ش.م.ك.ع.)
BOUBYAN PETROCHEMICAL Co. (K.S.C.P)

نموذج الإفصاح المكمل (الملحق رقم 12)

Supplementary Disclosure Form (Appendix No. 12)

Date 1/8/2022 التاريخ

Name of the Listed Company اسم الشركة المدرجة

Boubyan Petrochemical Company (BPC) K.S.C.P. شركة بوبيان للبتروكيماويات ش.م.ك.ع. عامة

Name of the Listed Company عنوان الإفصاح

Supplementary Disclosure by Boubyan Petrochemical Company (BPC) K.S.C.P. of the Results of the Board of Directors Meeting held on 1 August 2022 to discuss the Merger Asset Valuation Report and Investment Advisory Report Relating to Merger
إفصاح مكمل من شركة بوبيان للبتروكيماويات ش.م.ك.ع. عامة بنتائج اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 2022/8/1 لمناقشة تقرير التقييم ومستشار الاستثمار الخاص بعملية الاندماج

Name of the Listed Company تاريخ الإفصاح السابق

28 July 2022 28 يوليو 2022

Material Information التطور الحاصل على الإفصاح

The Board of Directors of Boubyan Petrochemical Company (BPC) K.S.C.P. convened on Monday, the 1st of August 2022 at 4 pm and approved the Company's assets valuation report and the investment advisory report on the fairness of the valuation and the consideration which shareholders of Educational Holding Group Company K.S.C.P. will receive as share in the capital of Boubyan Petrochemical Company (BPC) K.S.C.P. The Board also approved to proceed with the remaining merger procedures by way of amalgamation between Boubyan Petrochemical Company (BPC) K.S.C.P. (to be the Merging Company) and Educational Holding Group Company K.S.C.P. (to be the Merged Company) in accordance with the provisions of Module 9 "Merger & Acquisition" of the Executive Regulations of Law No. 7/2010, as amended, and the Companies Law No. 1 of 2016 and its executive regulations, as amended.

The draft Merger Contract will be filed with the Capital Market Authority for approval and other necessary regulatory approvals will be filed for. The legally necessary future disclosures will be made in accordance with the provisions of Module 9 (Merger and Acquisition) of the executive Bylaws Regulations No. 7 of 2010, as amended.

انعقد مجلس إدارة شركة بوبيان للبتروكيماويات ش.م.ك.ع. عامة في تمام الساعة الرابعة من بعد عصر يوم الإثنين الموافق 2022/8/1 وأصدر قراره بالموافقة على تقرير تقويم الأصول وتقرير مستشار الاستثمار بشأن عدالة التقويم والمقابل الذي سيحصل عليه مساهمي شركة المجموعة التعليمية القابضة (عامة) من أسهم في رأس مال شركة بوبيان للبتروكيماويات ش.م.ك.ع. عامة، كما تقرر الاستمرار في اتخاذ باقي الإجراءات الخاصة بعملية الاندماج عن طريق الضم فيما بين شركة بوبيان للبتروكيماويات ش.م.ك.ع. عامة (لتكون هي الشركة الدامجة) وشركة المجموعة التعليمية القابضة (عامة) (لتصبح هي الشركة المندمجة) وفقاً لأحكام الكتاب التاسع (الاندماج والاستحواذ) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما، وقانون الشركات رقم (1) لسنة 2016 ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما، وسيتم التقدم للسادة/ هيئة أسواق المال للموافقة على مشروع عقد الاندماج، كما سيتم التقدم للحصول على ما قد يلزم من موافقات من قبل الجهات الرقابية الأخرى، وسوف يتم عمل الإفصاحات المستقبلية اللازمة قانوناً طبقاً لأحكام الكتاب التاسع (الاندماج والاستحواذ) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما.

Impact of the material information on the company's financial position الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)

There is no financial impact for the time being. The procedures for the merger by amalgamation are subject to prior approvals of the relevant regulatory authorities and the approvals of Extraordinary Shareholders Assemblies of both companies.
لا يوجد أثر مالي حالياً، علماً بأن إجراءات عملية الاندماج عن طريق الضم تخضع للموافقات المسبقة من الجهات الرقابية ذات الصلة وكذلك موافقات الجمعية العامة غير العادية للشركتين.



شركة مساهمة كويتية عامة - رأس المال: ٤٠٠٠٠٠٠٠٠ دينار كويتي - مدفوع بالكامل - تأسست بتاريخ ١٩٩٥/٢/١٢ - سجل تجاري رقم: ٦٢٣٩٤
Kuwait Public Shareholding Company - Paid Up Capital KD 53,482,275 - Established on 12/2/1995 - Commercial Registration No. 62394

الشرق - خالد بن الوليد - برج كيبكو - الدور ٣٣ - تليفون: ٩٦٥ ٢٢٠ ٢٠ ١٠١ / فاكس: ٩٦٥ ٢٢٠ ٢٠ ١٠١ - ص.ب: ٢٣٨٣ الصفاة الرمز البريدي ١٣٠٢٤ الكويت

Al Sharq - Khalid bin Al-Waleed St. - KIPCO Tower, 33th Floor Tel: +965 220 20 100/111 Fax: +965 220 20 101 - P.O. Box: 2383 Safat 13024 Kuwait

www.boubyan.com